
 

 

 

Möte nr 8 

 

Protokoll styrelsemöte 6/10 2014.  

  

Närvarande: Thomas Larsson, Fredrik Lange, Linus Ek, Truls Persson, Bosse Grönqvist, Pål 

Hallström, under punkt 5 Matilda Lundh, Wolfgang Johansson. 

1. Mötets öppnandes av ordförande. 

2. Till mötesordförande valdes Thomas Larsson och till sekreterare Wolfgang Johansson. 

3. Till justeringsman valdes Fredrik Lange. 

4. Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna. 

5. Kassörens punkt. Varvsliggare under sommaren betalar en varvshyra plus sin ev 

hamnavgift. En första avstämning av budget är gjord och efter uppskattade kostnader resten 

av året bör vi göra ett litet överskott, ca 20000kr. beslut att inträdesavgiften höjs till 2000kr 

och då ingår första medlemsavgift samt nyckeldeposition. En ny medlem rapporterades. 

6. Vad händer på varvet. Upptagningarna har gått bra och inga rapporterade incidenter.  

Ca 20 m nedanför maskinrummet är rälsen lite för smal då jordmassorna trycker ihop den.  

Upptagningsdagarna räcker inte riktigt till så förslag att vi tar upp fler båtar varje dag istället 

för att utöka antalet dagar. 

Gruset får preliminärt ligga kvar. 

Förslag att vi ska ha en instruktion för planliggarna hur man tar upp och sjösätter de båtarna. 

7. Vad händer i hamnen. Vi beslöt att hamnavtalen ska skrivas om så att hamnen är tömd den 

1/11. Resten av hamnfrågorna bordlades då Joakim inte kunde närvara. 

8. Latrintömningsstation. Provborrningar för avloppsdragningen är gjord men resultatet vet vi 

inte förutom att det var mycket fyllnadsmassor. 

9. TSS-dagen var mycket lyckad och ett trevligt arrangemang. Vi måste se över anordning för 

att pumpa märkena, tar för lång tid med kompressor. Linus ser till att tider och resultat läggs 

ut på hemsidan. 

10. Arbetsdagen var välbesökt och mycket arbete blev utfört, ny betongränna klar. Vi 

konstaterade att det kunde behövts lite mer arbetsledning. Vi får fördela oss tydligare nästa 

arbetsdag. Lite problem med restavfall och var det skulle förvaras, gamla syllar måste ev på 

deponi. 

11. Körschema för upptagningen: 

Lördag 11/10 Pär 

Söndag 12/10 Bosse 

Lördag 18/10 – Söndag den 19/10 slås ev. ihop, Pål och Joakim. 

12. Restlistan gicks igenom och justerades. 

13. Övriga frågor. Vi beslöt väcka liv i familjemedlemskapet. Maskinistkurs inför nästa hösts 

upptagningar, Linus och Wolf får ha koll på det. Vi avböjer erbjudandet om ”Skrubbis”. 

14. Nästa möte blir styrelsens arbetsdag söndag 2/11 kl 10.00 

15. Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

Thomas Larsson Fredrik Lange 



 

 

Restlista 

Trädgårdsredskap ska köpas in. Linus är ansvarig. 

Ränna 7 och 8 i dåligt skick, ska renoveras år 14-15.  

Reparation och översyn av bryggorna. Jocke och Bosse 

Fästa rälsen mot slipers. Styrelsen tittar på det om tid finns på arbetsdagen. 

Hydrauldomkraft ”restad”, Thomas, den kommer i veckan. 

Metallåtervinning, ska lämnas eller säljas. Joakim och Bosse 

Fatvagn med oljefat och sugpump för att länsa ur båtar utan spill. 

Följa upp brandsyn av skjul. 

Hydraulsystem läcker på traktorn. Linus kollar upp detta på arbetsdagen. 

Glykol till traktorn. 

Skjul nr7, Häggs, måste rälsen fixas. 

Kompressor byts, ändras till liten portabel införskaffas. Pål inhandlar. 

Dåliga vaggor observerade under sjösättning: Mohammad Karimpour, Emad Issa, Wallin ”Håkans 

gamla”, André Kiers. Vaggkommittén bjuder ner vaggägarna till arbetsdagen för att gå igenom 

deras vaggor. 

Lamphus på västra bryggan trasig,  

Toalettsits trasig, Pål. 

Verkstadsdörren ska förstärkas samt anslag sättas upp att man inte ska glömma låsa. 

Fönster trasigt i fikarummet, Bosse 

Klubbens upptagningsvagn på lilla slipen ska renoveras. 

     


